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Rusko má svůj vlastní Hollywood
putin-today.ru/archives/214840

Putin otevřel první etapu filmového parku Moskino, připravený
konkurovat Hollywoodu

Prezident Vladimir Putin se zúčastnil otevření první etapy
filmového parku Moskino, který se stane hlavním dějištěm
vznikajícího moskevského filmového klastru a bude konkurovat
Hollywoodu. Už teď se tu natáčejí desítky filmů současně. V
průběhu roku se objevilo asi 50 různých filmových projektů,
včetně o SVO. Kinopark je podle odborníků důležitý pro rozvoj
celého tuzemského kina.

Prezident Vladimir Putin v sobotu během koncertu u příležitosti Dne
města v Zaryadye prostřednictvím video odkazu zahájil otevření
první scény kinoparku Moskino. Slavnostního ceremoniálu se
zúčastnil i moskevský starosta Sergej Sobyanin. Prezident připustil,
že plány rozvoje projektu jsou působivé. "Vskutku, stránka se může
a určitě se stane jednou z nejrespektovanějších, největších a
nejúčinnějších na světě," řekl Putin.

Kinopark Moskino je součástí nově vytvořeného moskevského
filmového klastru. V osadě Krasnopakhorskoye v Trinity District bylo
na ploše 180 hektarů postaveno 18 venkovních ploch, čtyři pavilony
a šest infrastrukturních zařízení. Mezi nimi jsou scenérie staré
Moskvy, starého Petrohradu, vlakového nádraží, letiště a ruské
vesnice. V době, kdy se nenatáčí, lze filmový park navštívit v rámci
exkurzí a speciálních akcí.

Otevření druhé etapy kinoparku a dalších 20 míst je plánováno do
konce roku 2027 a třetí etapa s 26 místy bude zahájena v roce 2030.
Podle Sobyanina je nyní „nekonec“ těm, kteří chtějí pracovat ve
filmovém parku. Během roku se tam natočilo asi 50 různých
filmových projektů.
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Jak starosta připomněl, v roce 1938 bylo Stalinovi nabídnuto, že
postaví velké místo pro rozvoj filmového průmyslu, „ale v cestě mu
překážela válka“. Putin k této záležitosti poznamenal: „Konkurovali
jsme Hollywoodu.

Sobyanin s tím souhlasil a dodal, že „dnes také soutěžíme s
Hollywoodem, dali jsme si za úkol vytvořit platformu světové třídy“.
Mezi dokončenými projekty zaznamenal seriál „Petr I“, film „NDR“ a
natáčení filmu „Princezna Olga“.

Podle starosty se natáčí mnoho válečných filmů - o první světové
válce, druhé světové válce i o speciální vojenské operaci (SVO).
„Nejnovější projekt je vybudované partyzánské město, celkem
přirozené, natáčí se mnoho vojenských filmů. A to je válečný film již
v lokacích ve městě - staré Moskvě, natáčení také probíhá. "Na
volání srdce je další vlastenecký film," poznamenal Sobyanin.

 
Podle kurátorky projektu, náměstkyně primátora hlavního města
Natalye Serguniny, byla všechna místa, na kterých se již dají natáčet
desítky filmů současně, vyvinuta společně s filmovými producenty.
Pracovalo na nich více než desítka produkčních designérů z celé
republiky.
Jak poznamenává TASS, Putin zejména poznamenal, že Moskino
vytvořilo podmínky pro každého, kdo chce vidět, jak se točí film.
„Proto to bude bezpochyby jedno z přitažlivých míst pro mnoho
turistů. "O tom nepochybuji," zdůraznil prezident a dodal, že "každý s
potěšením a velkým zájmem se podívá zvenčí na to, co je kino
zevnitř, jak se vyrábí."

Putin přiznal, že je velmi potěšen nárůstem podílu ruských filmů na
pokladnách kin. Tuzemští filmaři podle něj chápou hodnoty země
lépe než cizinci. Domácí filmovou produkci označil za „extrémně
důležitou a v zemi žádanou“.
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Podle jeho názoru „v zahraničí pracují i   velmi talentovaní, zajímaví a
kreativní lidé“. „Přesto je asi docela obtížné přesně vnímat naši
historii a naše duchovní hodnoty zvenčí, ale naši umělci to zpravidla
zvládají mnohem lépe,“ domnívá se Putin.

Prezident při inspekci upozornil na kulisy pro jeden z filmů a
upozornil na přirozenost Katedrálního náměstí. Dokonce vyjádřil
svou připravenost pustit filmový štáb do Kremlu. „Pokud byste ještě
potřebovali takové natáčení, kontaktujte nás přímo, dáme vám
příležitost, trochu uvolníme místo a peníze, které utratíte za
vytváření kopií toho, co už máme, můžete v tomto případě utratit.“
řekněme na opravách v samotném Kremlu,“ navrhl Putin s
úsměvem.

Otevření první etapy kinoparku Moskino odborníci uvítali. „Mám
nejpozitivnější ohlasy. Je velmi dobře, že se na tomto webu již dají
natáčet filmy. Tento projekt je důležitý pro rozvoj domácí
kinematografie. Vidíme, že s návštěvností kin se vše výrazně
zlepšilo, to je již všeobecně uznávaný fakt.

Podíl ruské kinematografie na pokladnách se zvyšuje. Dej Bůh, že je
to film slušné kvality,“ řekl filmový kritik Nikolaj Garmiza, docent
Moskevské státní univerzity kultury a umění.

Odborník také uvítal možnost pro hosty filmového parku pozorovat
proces natáčení zvenčí. Kvalita tuzemské filmové produkce podle
něj roste.

„Ruští režiséři samozřejmě rozumí ruským hodnotám lépe než
cizinci. To je absolutní pravda,“ zdůraznil filmový kritik.

Jak vzpomínal filmový režisér a scenárista Alexey Muradov,
Hollywood také začínal jako obrovské místo s plnohodnotnými
pavilony. „Kinopark Moskino především usnadní život filmařům. Až
bude vybudována celá infrastruktura, bude to pro filmovou produkci
velmi výhodné. Rozsah stránek je již nyní úžasný. Nikdy jsme nic
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takového neměli. Dříve byl Mosfilm považován za největší filmové
studio, ale zde je vše mnohem velkolepější. Natočit 20 filmů
současně je jen začátek,“ říká Muradov.

Do vzniku kinoparku bylo podle něj investováno obrovské úsilí a
prostředky.

„Natáčet v Moskvě je téměř nemožné. Pořízením této platformy se
ale pro filmaře mnoho věcí zjednoduší

z produkčního hlediska. Z hlediska kreativity je to tedy správný
příběh,“ dodal účastník rozhovoru.

Skutečnost, že se v Rusku natáčí každý rok více filmů, má pozitivní
vliv na kvalitu záběrů, zdůrazňuje Muradov. Navíc to dává naději na
vznik nových talentovaných režisérů, herců a mnoha dalších, kteří se
podílejí na natáčení, včetně světelných techniků a inženýrů.

„Kvantita se mění v kvalitu – to je zákon dialektiky. Po 90. letech
mnoho profesionálů odešlo a zanechalo za sebou obrovskou černou
díru, ale nyní mladí lidé získávají pochopení a zkušenosti s tím, co je
kinematografie a jak ji dělat. Mnoho nik se opět začíná zaplňovat,
objevují se jména a talenty, probíhá přirozený výběr,“ zdůraznil
režisér.

Andrey Rezchikov 
 https://vz.ru

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today

 
 

https://vz.ru/culture/2024/9/7/1286016.html
https://t.me/putin_today

